

Cher clients,

Nous avons été informés qu'en raison des manifestations annoncées au niveau national dans la journée du 17Nov2018, le périphérique et tous les accès pour les aéroports vont être bloqués entre autres sur la région Parisienne.

Concernant le fret qui remonte sur nos navettes au départ des provinces du Vendredi 16Nov au Samedi 17Nov. le nécessaire est en train d'être fait pour faire partir les camions plus tôt des provinces en vue d'une arrivée sur CDG/ORY avant le blocage attendu.

En revanche pour les navettes CDG/ORY et ORY/CDG les transporteurs ne pourront pas assurer les rotations la journée du Samedi 17 Novembre.

Bien cordialement

Dear Customers,

We have been informed that because of the demonstrations announced at a national level on 17Nov2018, the ring road and all the accesses for the airports will be blocked among others on the Parisian area.

For cargo carried on our trucking domestic shuttles, from the provinces on Friday 16Nov to Saturday 17Nov, the necessary is being done to get the trucks leave from the provinces earlier for an arrival on CDG / ORY before the expected roads blocking.

On the other hand for the shuttles CDG / ORY and ORY / CDG, the trucking companies will not be able to provide the service on Saturday 17 November.

Best regards



WFS/France Handling - Roissy

Cargo 7 | 10, rue du Pavé | CS 18353 | 95706 Roissy CDG | France

www.wfs.aero



Security is everybody's business

✈ OEA



Let's work together for sustainable development : print this message only if necessary.